

香港國際機場職業博覽會
HONG KONG INTERNATIONAL AIRPORT

2016

CAREER EXPO

鎖定目標 成就未來
Piloting towards a
Bright Future

香港國際機場2016職業博覽會，為有志投身航空業的人士提供數以千計就業機會。請即把握良機，踏上事業青雲路！
The HKIA Career Expo 2016 offers thousands of job opportunities for those who are interested in the aviation industry. Seize the opportunity to let your career take flight.

免費入場
Free Admission

日期及時間：
Date & Time:
2016.6.10
星期五 下午4時至晚上8時
Fri 4:00 pm ~ 8:00 pm

2016.6.11-12
星期六及日 上午11時至下午6時
Sat & Sun 11:00 am ~ 6:00 pm

地點：
Venue: 灣仔香港會議展覽中心
Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Wanchai 展覽廳 3E

查詢熱線：
Enquiries: **2813 2335**

每小時一班免費專車來往以下地點
Complimentary coach service to and from the following locations at 1-hour intervals

日期 Date	路線 Route	登車處 Pick Up Point	時間 Time*	
			前往會展 To HKCEC	由會展開出 From HKCEC
2016.6.11	1 港鐵東涌站A出口	Tung Chung MTR Station Exit A	1000 - 1400	1515 - 1815
	2 荃灣西樓角路 (近港鐵荃灣站B出口)	Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan (Near Tsuen Wan MTR Station Exit B)		1520 - 1820
2016.6.12	3 沙田排頭街 (近小巴站)	Pai Tau Street, Shatin (Near minibus station)		1525 - 1825
	4 屯門裕蔭廣場 (近屯喜路遊車處)	Tuen Mun Parklane Square (Near Tuen Hi Road lay-by)		1530 - 1830

*專車將準時開出，座位有限，先到先得。
Coach will depart on time, seats are limited and available on a first come first served basis.

如八號或以上颱風信號/黑色暴雨警告信號於職業博覽會舉行當天已宣布發出或仍然生效，博覽會將會取消；如上述信號於當天中午12時或之前取消，博覽會將於同日下午2時恢復舉行。
If the Typhoon Signal No. 8 or above/Black Rainstorm Warning signal is issued or remains in force on the day of the event, the Career Expo will be cancelled unless the signal/warning is lowered at or before 12:00 noon, in which case the Career Expo will resume at 2:00 pm.

專題講座 Special Talk

「飛」一般的職業生涯
Embrace the challenges
of your career

林燕玲小姐
Ms Ruby Lam

日期及時間：
Date & Time: **2016.6.11**
星期六 下午3時至4時
Sat 3:00 pm ~ 4:00 pm

參加辦法
Registration: 請電郵至careerexpo@hkairport.com預先登記。名額200人，先到先得，額滿即止。講座將以粵語進行。
Email careerexpo@hkairport.com to register; 200 participants will be accepted on a first come, first served basis. The talk will be conducted in Cantonese.



網址：
Website: **www.hkairportjobs.com**